



Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 17-11-2025

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 17-11-2025

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Bas Laan (Voorzitter, BL), Ivar Tames (Vicevoorzitter, IT), Channah Verkerk (Secretaris, CV), Lieve de Boer (LdB), Lucas de Natris (LdN), Nader Khalaf Karam (NKK), Mila Lacković (ML)

Afwezig: Wendy Blad (ambtelijk secretaris, WB), Alies Vercouteren (AV), Anna Drenth (AD)

Online aanwezig: Flore Kraaijeveld Buurman (FKB)

1. Opening, vaststellen agenda

1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

2.1. Technische mededelingen

Anna is afwezig en machtigt Bas.

Alies is afwezig en machtigt Flore.

Wendy is afwezig, Channah notuleert.

Flore is online aanwezig.

2.2. Inhoudelijke mededelingen

Mila en Lieve hebben voor het goede doel Women Inc gekozen om aan te doneren via de SR-enquête invullingen.

3. Post in/uit

- 25.04.299_MM.pa Benoeming CEIO
- U.25.34 adviesbrief concept begroting UvA
- Rapport UvA Geneeskunde



- U.25.33 aanstelling Margriet Schepman

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 10-11-2025

4.1. Notulen en actiepunten

Bas	1. Uitrekenen hoeveel broodjes nodig zijn 2. Logistieke uitvoering evenement in gesprek met masterstudenten maken	1. lopend 2. ongedaan
Channah	1. Vragen of evenement in gesprek met masterstudenten maken op faculteits insta kan	1. lopend
Ivar	1. VU mailen met de vraag waar hun notulen terug te vinden zijn 2. SR-enquête groep vragen uitzetten? 3. Uitzoeken hoeveel klikborden er nodig zijn	1. gedaan 2. gedaan 3. lopend
Alies	1. Klikborden vragen bij csr	1. lopend
Lieve	1. Contact met CoRaad opnemen voor evenement in gesprek met masterstudenten	1. gedaan
Flore	1. Kijken of bij ouders kan voor evaluatiedag 2. Contact met MFAS opnemen voor evenement in gesprek met masterstudenten	1. gedaan 2. gedaan
Anna		
Lucas	1. Vragen of master feedbackformulier kunnen krijgen voor evenement in gesprek met masterstudenten	1. lopend
Nader	1. Contact met IFSMA opnemen voor evenement in gesprek met masterstudenten 2. Kijken wanneer hij kan helpen met promo voor de enquête 3. Logistieke uitvoering evenement in gesprek met masterstudenten maken 4. Kijken of buurthuis (nieuwland) beschikbaar is voor evaluatiedag	1. gedaan 2. lopend 3. lopend 4. gedaan
Mila	1. Kiezen van een goed doel voor promo SR-enquête	1. gedaan
Wendy		
DB		
PR		
Commissies		

Dossierhouders		
Iedereen		

Flore wil dat er iets aan de notulen van de PV op 10-11-2025 wordt gewijzigd, dit is gedaan. De actielijst is doorlopen en aangevuld.

De notulen van de PV op 10-11-2025 zijn hierna ingestemd.

5. Dagelijks bestuur

5.1. Stand van zaken

Op 12-11-2025 waren Bas, Channah en Ivar bij het DB-overleg. Het DB heeft gesproken over:

- De afgelopen PV (10-11)
- Het vergaderstuk AI beleid
- Het vergaderstuk kwaliteitsbeleid
- De voorgestelde wijziging van de RvA in het HR
- De locatie van de evaluatiedag
- Het Ba-Ma speeddate evenement; IFMSA was niet op de hoogte dat de raad het in december wilde doen en dacht eerder aan januari/februari. Aangezien de FSR graag met IFMSA zou willen samenwerken heeft het DB gesproken over het verplaatsen van het Ba-Ma speeddaten evenement.

5.2. Facultair AI concept beleid (15 min)

Een paar weken terug heeft het MTO (management team onderwijs) na aanleiding van een model AI-beleid vanuit de UvA een facultair AI-beleid opgezet. (Naast het AI-beleid al eerder gevormd voor de opleiding Medische Informatiekunde.) Dit beleid zal een verdere richtlijn vormen voor toekomstig AI-beleid op opleiding specifiek niveau.

Na de samenstelling van het huidige beleid zal er voor iedere opleiding een specifiek gericht onderwijs AI-beleid vastgesteld worden. Het is hier echter van belang dat punten die altijd zo het geval zouden moeten zijn al hier in geformuleerd zouden moeten worden. De management teams en vice-decaan zullen hierna zicht nemen over de implementatie van het beleid in samenwerking met de betrokken PE (principal educators).

Vragen en bezwaren op het geformuleerde AI-beleid zullen binnen de raad worden besproken.

Bas concludeert uit de comments gecombineerd met zijn eigen inzicht dat het AI-beleid nog vrij vaag blijft. Bas licht toe waar het AI-beleid voor is.

Bas gaat Remco Jongkind vragen hoe de EC omgaat met mogelijke plagiaat meldingen en hoe AI wel gebruikt mag worden.

Mila zegt dat als de zoekopdracht van Chat GPT/AI gedeeld zou worden, het eventueel een eerlijke manier zou zijn om het gebruik hiervan te controleren. Mila geeft ook toe dat de student hier nog steeds vrij makkelijk omheen zou kunnen zeilen.

Nader is het niet eens met het beleid, omdat het toch niet effectief zal zijn en niet tot minder AI-gebruik zal leiden. Lucas licht toe dat het niet een beleid is om te handhaven, maar meer om te laten zien hoe de UvA met AI wil omgaan. Nader zegt dat hij niet wil dat AI wordt genormaliseerd en dat we terug moeten vechten. Nader zou een zero-AI beleid willen. Lieve zegt dat ze het ermee eens is, maar dat dit niet aan te vechten is, aangezien het nou eenmaal de evolutie van de samenleving is. Nader zegt dat de raad er alsnog zo veel mogelijk tegenin moet gaan, bijvoorbeeld omwille van het milieu, en dat dit bij de faculteit van rechten al gehandhaafd wordt. Ivar zegt dat het inderdaad heel slecht voor het klimaat is en er daarom verantwoord mee omgegaan moet worden, maar dat het nut van AI niet ontkend kan worden.

Bas zegt dat iemand van het Green Team bezig is met de klimaateffecten van AI en dat het goed zou zijn als hier iets over wordt gezegd in het beleid.

Flore geeft aan dat AI ook goede kanten heeft en benuttigd kan worden in het onderwijs.

Nader zegt dat de UvA-AI heel slecht is vergeleken met Chat GPT en dus weinig gebruikt wordt door studenten.

Ivar zegt dat iedereen verbonden met de UvA dezelfde AI zou moeten gebruiken. Bas geeft aan dat dit al nageleefd wordt en zegt dat vanwege copyright dus alleen UvA-AI gebruikt mag worden in het onderwijs.

Bas vraagt of de raad het eens is met het geformuleerde advies.

Mila vraagt of de raad het niet beter achteraf goed kan noteren. Ivar legt uit dat het vanwege gebrek aan tijd altijd zo wordt gedaan.

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met 10 stemmen - voor het advies samengesteld tijdens de PV.”

5.3. UvA x FdG Kwaliteitsbeleid discrepantie inventarisatie (15 min)

In september 2024 heeft de Universiteit van Amsterdam (UvA) een nieuw Kader Onderwijs Kwaliteitsbeleid vastgesteld. Dit kader bevat richtlijnen en aandachtspunten voor het onderwijs kwaliteitsbeleid binnen de faculteiten. De Faculteit der Geneeskunde (FdG) heeft de opdracht gekregen om dit kader te verwerken in het eigen kwaliteitsbeleid. Het Teaching & Learning Center (TLC), team Policy & Quality, heeft een Plan van Aanpak (PvA) opgesteld voor een implementatieadvies van het UvA Kader Onderwijs Kwaliteitsbeleid, dat op 10 september is goedgekeurd door het MTO. Onderdeel van het PvA is dat de FSR wordt gevraagd om input en voorstellen naar aanleiding van de analyse.

Lucas zegt dat hij de discrepanties begrijpt, maar dat aangezien de Faculteit der Geneeskunde een andere cyclus heeft, deze wel te verklaren zijn.

Bas neemt contact op met Neeltje Schrofer van het TLC om de vragen van de FSR toe te lichten.

5.4. Vervolg van evenement: In gesprek met masterstudenten (10 min)

Nadat Bas verder contact had opgenomen omtrent een mogelijke taakverdeling voor het evenement, bleek het bestuur van de IFMSA hier niets van te weten. Het voorstel van Nader

is enkel besproken geweest met een enkel lid van de IFMSA D&I commissie. Sinds er dus geen afspraken zijn gemaakt over hoe de IFMSA betrokken wordt bij dit evenement, is het de vraag of dit evenement binnen het aanvankelijk korte tijdsbestek nog plaats moet vinden.

Bas vraagt Nader waar de communicatie met de IFMSA mis was gegaan. Nader zegt dat hij een meeting had gehad met de voorzitter van commissie diversity en inclusie en huidig IFMSA. Nader geeft aan dat hij dacht dat dit nog de voorzitter was. Dat bleek niet meer zo te zijn.

Nader zegt dat de IFMSA nog steeds voor tafels kan zorgen.

Lucas vraagt of de raad geld van de IFMSA nodig heeft. Nader denkt van niet, maar dat tafels zouden fijn zijn. Lieve vraagt van wie die tafels voor zo weinig gehuurd kunnen worden (voor minder dan 400 euro of zelfs gratis).

Bas zou de werkvergunning wel kunnen aanvragen, maar geeft aan het erg druk te hebben en dus niet veel logistiek te kunnen helpen. Ivar zegt dat hij geen tijd heeft. Lucas zegt dat hij het deze week erg druk heeft en over 1.5 week tijd zou hebben om wat te doen, maar het niet zou kunnen leiden. Channah zegt dat er niet veel nodig is om een leuk evenement neer te zetten, dat hangt volgens haar van de opkomst af.

Flore zegt dat december een drukke maand is voor mensen. Lucas is het daar mee eens, maar dat het rekening houdende met de SR-enquête wel een goede periode zou zijn. Hij denkt dat als dat niet zo belangrijk is, het wel verplaatst kan worden.

Bas legt uit dat er naamsbekendheid vaak in het voorjaar plaatsvindt, ook om nieuwe leden te werven.

Bas zegt dat we het zonder de IFMSA zouden kunnen doen, maar dat hierin samen te werken wel goed is voor de banden.

Nader zegt dat hij de organisatie graag zou doen om te leren van zijn fouten, in het geval het evenement niet goed zou lopen, in plaats van het uit te stellen. Bas zegt dat hij liever een succesvol evenement neer zou zetten, met dus zekerheid dat het goed zou verlopen. Nader zegt dat hij ook streeft naar succes, maar dat hij daarnaast niet bang is voor als het minder goed loopt dan gehoopt.

Lucas vraagt of Nader het zou willen leiden. Nader zegt van wel.

Mila is 9 december niet beschikbaar. Lucas ziet het evenement niet werken als maar een paar leden het organiseren en daarop ook niet iedereen erbij kan zijn. Lucas zegt dat het nog steeds een herhaaldelijk evenement kan worden als we het verplaatsen naar januari.

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met 9 stemmen - voor het verplaatsen van het evenement: In gesprek met masterstudenten naar januari.”

5.5. HR (RvA advies) (5 min)

Na aanleiding van de adviesaanvraag van de RvA over het Huishoudelijk Reglement, is er een besluit genomen. Het HR heeft een positief advies gekregen, onder de voorwaarde dat de betekenis van het einde van het nieuwe lid omtrent non-actief stelling wordt verplaatst.

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met 10 stemmen - het Huishoudelijk Reglement met de voorgestelde wijzigingen door de RvA.”

6. Centrale Studentenraad

6.1. Stand van zaken

- Op 11-11-2025 was Alies bij de StS Inspirationsession. Hierbij is een studentenperspectief op studentencommunicatie gegeven.
- Op 13-11-2025 was Alies aanwezig bij de PV van de CSR. De volgende onderwerpen zijn besproken:
 - BSA
 - Update Dutch Courses
 - UB focus group. Hier is voor ingestemd.
 - Model OER Addendum Consent Request. Hier is voor ingestemd.
 - CvB democratization.

7. Commissie Bachelor

7.1. Stand van zaken

Op 13-11-2025 was Bas bij het coördinatorenoverleg. Hierin is het volgende besproken:

- Een nieuwe faciliteit voor patiënt colleges, waarbij de patiënt op afstand kan inbellen. Dit bleek al eerder te kunnen, maar er is nu een bord beschikbaar waardoor de docent oogcontact kan behouden met de patiënt terwijl zij voor de klas staat.
- Anna Timmermans heeft verdere toelichting gegeven over waar duurzaamheid in het bachelor curriculum is verder verwerkt en waar er nog verdere invulling kan plaatsvinden. Door verbeterde implementatie van duurzaamheid in het 1e jaar kunnen thema's in 2e of 3e jaars bachelor op hoger niveau zijn.

8. Commissie Master

8.1. Stand van zaken

- Op 11-11-2025 waren Bas en Lucas aanwezig bij het Informeel overleg met Mt-Ma. De volgende onderwerpen zijn besproken:
 - Wijk Kliniek: het OC zoekt alternatieve coschap plekken. Dit lijkt te lukken (NH-regio, geriatrie, VU).
 - Sociale veiligheid: discussie over toekomstig anonieme meldingen en de rol van studentambassadeurs. Lieve denkt mee en is in contact met Mirjam; de SR neemt contact op met ambassadeurs; volgende IO een update.
 - SR-enquête op Canvas: mag geplaatst worden, hier moet de raad een format voor opstellen. De FSR gaat Patricia naar mogelijkheden vragen.
 - NHG-modules: voortaan voor wachttijd studenten (3 EC), en komen niet meer als laatste onderdeel M3; kan nog wel in als start keuzecoschap in M3.
 - Feedbackformulier: een voorstel voor welk formulier gebruikt zou kunnen worden. Dit wordt gemaakt en door Lucas met Chantal afgestemd.
 - NSE-resultaten: dit is besproken zonder masterstudenten. Dit moet volgend jaar wel gedaan worden, anders wordt dit minder nuttig gevonden vanuit Mt-Ma.
- Op 11-11-2025 waren Bas en Lucas aanwezig bij de evaluatie van de poli Interne. Het

is over het algemeen een erg goed beoordeeld coschap. Er werd geopperd om te kijken of er minder coassistenten in de zomerperiode toebedeeld kunnen worden wegens capaciteittekorten (minder artsen/patiënten). In de 2e helft van dit jaar kwam OLVG niet goed uit de verf, wegens lage patient exposure en meer onduidelijkheid over de planning van de poli's. Hierover gaan de coschap coördinatoren contact opnemen.

9. Commissie Medische Informatiekunde

9.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMI.

10. Taskforces

10.1. Stand van zaken

Bas heeft op 11-11-2025 gesproken met het Green Team. Hier zijn verschillende onderwerpen besproken, zoals het toekomstig organiseren van een kledingruil in samenwerking met de IFMSA. Dit zou later in het jaar kunnen plaatsvinden. Bas heeft vermeld dat de Green Commitment opnieuw is ondertekend. Suzanne Geerlings vraagt zich af of de raad haar beter kan betrekken bij verschillende duurzaamheidsinitiatieven die gaande zijn bij de UvA.

11. Commissie PR

11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting

13.1. WVTTK

Ivar wil de VU meeting op 2 december inplannen. Hij gaat hiervoor de FSR VU mailen.

Lucas zit niet in een taskforce, aangezien deze waren verdeeld tijdens het inwerkweekend.

13.2. Rondvraag

Mila:

- De evaluatiedag zou bij Flore thuis kunnen. Zijn er nog andere mogelijkheden waar we de keuze uit moeten maken? Doen we het bij Flore thuis?
-> De evaluatiedag kan bij Flore thuis en zal daar plaatsvinden. Alies heeft zich afgemeld, Mila en Ivar gaan haar daar nog over aanspreken. Lucas stelt voor dat Bas mailt met de CSR wat betreft de extra workload van Alies.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

Er waren geen nieuwe agendapunten.

Bas	1. Uitrekenen hoeveel broodjes nodig zijn 2. Logistieke uitvoering evenement in gesprek met masterstudenten maken 3. Neemt contact op met Neeltje Schrofer 4. Gaat met IFMSA praten met Nader en een datum met hen prikken 5. Laat de RvA weten dat de verandering is geaccordeerd 6. Schrijft adviesbrief AI-beleid	
Channah	1. Vragen of evenement in gesprek met masterstudenten maken op faculteits insta kan 2. Gaat praten met Flore over de bachelor afspraak	
Ivar	1. Uitzoeken hoeveel klikborden er nodig zijn 2. VU mailen over meeting	
Alies		
Lieve		
Flore	1. Praten over bachelor afspraak met Channah	
Anna		
Lucas	1. Vragen of master feedbackformulier kunnen krijgen voor evenement in gesprek met masterstudenten 2. Chantal mailen	
Nader	1. Kijken wanneer hij kan helpen met promo voor de enquête 2. Logistieke uitvoering evenement in gesprek met masterstudenten maken 3. Gaat met IFMSA praten met Bas en een datum met hen prikken	
Mila		
Wendy		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		



13.4. Afsluiting (20:15)

Bas sluit de vergadering om 20:15.

